
Debatná bilancia 
 

Stalo sa už tradíciou rozlúčiť sa s debatným rokom prostredníctvom exhibičnej debaty 

v našej škole. V piatok 20. júna sa stretli členovia debatného klubu GYMLET, ich spolužiaci 

a hostia na záverečnom hodnotiacom stretnutí. 

Program sa začal exhibičnou debatou na tému: „ Geneticky modifikované potraviny by 

mali byť v EÚ zakázané“. Nasledovalo vystúpenie Lucie Valachovej, ktorá oboznámila 

prítomných s priebehom a udalosťami debatného roka. Jakub Straka predostrel víziu práce 

klubu v budúcom školskom roku a možnosti zapojenia sa študentov do medzinárodných 

programov. Vedúca klubu Mgr. J. Poliačiková informovala o zmenách vo formáte debaty,  

o  organizácii debatiády pre mladších žiakov a poďakovala za podporu zo strany školy 

a Rodičovského združenia.  

Vedenie školy  si so záujmom vypočulo exhibičnú debatu a vystúpenia žiakov. Riaditeľ 

školy prisľúbil podporu činnosti klubu a vyjadril presvedčenie, že náš klub bude aj 

v budúcnosti patriť medzi špičku na Slovensku. 

 

 
 

 


